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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 7/2022 
 

Paikka ja aika: Teams kokous 28.11.2022 klo 14:05-15:30 
Läsnä: Jukka Schildt (pj.), Teemu Maaniitty, Jukka Husari, Noora Rajala, Heikki Tuominen, Jarkko Iivarinen, Elina 
Mannila, Heidi Gröhn (siht.) 
 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 14:05 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (24.10.2022) pöytäkirja. 

 
4. Jäsenasiat 

- Käytiin läpi listaus jäsenistä, joilla rästissä useamman vuoden jäsenmaksut ja/tai jäsenrekisterissä oleva 
yhteystieto ei ole ajan tasalla. 

o Sovittiin työnjakoa kuka selvittää yhteystietoja ja muistuttelee maksamattomista 
jäsenmaksuista. Heidi toimittaa vielä listauksen jakoon, niin voidaan päivittää siihen selvityksen 
tilannetta. 

o Sovittiin lisäksi, että rästimaksuista pyydetään maksettavaksi lähetetyn jäsenlaskun mukaisesti 
(2022 + 3v taaksepäin), jos on vanhempia maksamattomia maksuja, niitä ei enää huomioida. 

o Jäsenrekisteristä poistetaan ne 
▪ joiden tiedetään olevan eläkkeellä, jäsenrekisterissä olevat yhteystiedot eivät ole ajan 

tasalla, eikä niitä saada selvitettyä 
▪ joiden tiedetään vaihtaneen alaa eikä uusia yhteystietoja ole saatavilla 
▪ jotka merkitty eläkeläisjäseniksi, mutta yhteystiedot eivät ole ajan tasalla tai ei saada 

selvitettyä 
o Myönnettiin ero yhdistyksen jäsenyydestä seuraaville jäsenille: Keijo Saali, Lauri Karhumäki, 

Jukka Jurvelin, Eveliina Arponen 
o Keskusteltiin vapautuksesta jäsenmaksusta pätevän syyn perusteella kuten äitiysloma, 

hoitovapaa, pitempi sairauspoissaolo, tms. Päätettiin että tehdään vuosikokoukselle asiasta 
esitys ja päätettäväksi tarvitseeko sääntömuutoksen vai voidaanko päättää muutoin 
hallituksen/vuosikokouksen päätöksellä. Ehdotus että jos poissaolo yli 6kk vuodesta, voisi ko 
vuoden jäsenmaksuun hakea vapautusta jälkikäteen. 

o Arja Uusitalo kirjoittaa tuiketiedotteeseen kirjoituksen Kari Tahvanaisen muistoksi. 

 
5. Matka-apurahat 

- ei matka-apurahahakemuksia 
 

6. Tulevia koulutustapahtumia 
- Jukka S kertoi kevään Isotooppipäivien järjestelyjen etenevän hyvin aikataulussa, alustava ohjelma 

saadaan Tuiketiedotteeseen.  
- Osallistumismaksuista keskusteltiin jo aiemmissa kokouksissa, nyt esillä eläkeläisjäsenten 

osallistumismaksu. Ensi kevään isotooppipäivillä myös ajatus, että eläkeläisjäsenille osallistuminen 
”illalliskortin hinnalla”. Keskusteltiin että näin voisi olla jatkossakin ja päivien järjestäjät esittäisivät 
eläkeläismaksun hallitukselle hyväksyttäväksi muiden os.maksujen kanssa.  

- Tampere järjestää vuoden 2024 Isotooppipäivät. Muista kysytyistä Hämeenlinnalle sopisi ehkä 2027 
uusiin tiloihin muuton jälkeen, Jyväskylälle ehkä 2025. Tulevien isotooppipäivien paikkakunnat:  

▪ 2024 Tampere 
▪ 2025 Jyväskylä/Vaasa/Seinäjoki ? 
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▪ 2026 Oulu 
▪ 2027 Hämeenlinna 

- Jukka H kertoi että Radiofarmasiapäivä järjestetään Helsingissä GE tiloissa 12.10.23. Ohjelmaa 
hahmoteltu alustavasti, mutta ideoita otetaan vastaan ja niitä voi ilmoitella Jukalle (H) ja Heikille. 
Koulutuksen ajankohta Tuiketiedotteeseen, ohjelma valmiiksi kevään aikana. 

- Katsottiin läpi alustavaa koulutuslistausta ensi vuodelle, listalle lisättäviä koulutuksia voi ilmoittaa 
Heidille. 

7. Muut asiat 
- Mikkelin isotooppipäivien tilinpäätös: 

o Teemu valmistellut alustavan tilipäätöksen Mikkelin isotooppipäivistä tähän mennessä tiliöityjen 
menojen ja tulojen perusteella. Alustava tilinpäätös ollut Heikkisen Jarilla katsottavana ja siitä 
puuttunut vielä sponsorituloja, jotka oli unohdettu laskuttaa. Lisäksi osallistumismaksujen osalta 
järjestäjät olivat sitä mieltä että osa puuttuisi. Maksettujen os.maksujen tarkistaminen hankalaa 
koska osa organisaatioista maksanut ”könttäsumman” eikä maksusta käy välttämättä ilmi keiden 
kaikkien maksut mukana laskussa.  

o Tämän hetkisen arvion mukaan tilinpäätös ylijäämäinen noin 15 800€, josta järjestäjät voivat 
käyttää puolet noin 7 900€ koulutus- ja kehittämistoimintaan.  

o Järjestäjien kanssa oli sovittu, että vaikka osallistuisivat 2022 EANM kongressiin niin voitto-
osuudesta voitaisiin maksaa matkakulut ensi vuoden puolella. HVA muutoksesta johtuen 
järjestäjät ovat kuitenkin pyytäneet voitto-osuutta poikkeuksellisesti käytettäväksi jo tänä  
vuonna. Päätettiin alustavasti myöntyä pyyntöön, koska HVA muutoksesta johtuen nykyisen 
shp:n asiat pitää saada päätökseen tänä vuonna. 

o Teemu laittaa lopullisen tilinpäätöksen spostilla jakoon ja kaikki kuittaavat Teemulle 
tilinpäätöksen hyväksymisen.  

- Keskusteltiin että jatkoa ajatellen pohditaan keinoja, miten voitaisiin kehittää os.maksujen yhteydessä 
tiedonkulkua sen suhteen että kenen os.maksut on ”könttäsummissa” mukana.  

- Tuiketiedotteen materiaalien deadline 16.12.  
- Käytiin läpi hallituksen toiminnan vuosikello ensi vuodelle. 
- Heidi ei ole ennättänyt edistää kotisivuasiaa edellisessä kokouksessa sovitun mukaan, sovittiin että 

katsotaan sivuja Jukka, Elina, Heidi kokoonpanolla välipäivinä.  

8. Seuraava kokous 
- 9.1.2023 klo 14:00-15:30 

 

9. Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen 


